

Amiga Future 20 Years Poster

[APC&TCP-News](#) -> [Amiga Future 20 Years Poster](#)

AndreasM

#1/1 Verfasst am: 13.09.2018 - 13:59 Titel: Amiga Future 20 Years Poster

- 1) german
- 2) english below

Amiga Future Poster 20 Jahre erhältlich

Die Amiga Future ist dieses Jahr satte 20 Jahre alt geworden.

Das war ausreichender Anlass für unserem Layouter ein kleinen Poster zu dem 20jährigen der Amiga Future zu erstellen.

Das Poster in der Größe A1 ist ab sofort in unserem Onlineshop für 5 Euro zzgl. Versandkosten erhältlich. Der Versand kann wahlweise gefaltet oder gerollt erfolgen.

User die uns auf Messen gesehen haben, werden bemerken das wir auch eine A0-Version dieses Posters haben. Aus versandtechnischen Gründen können wir dieses Poster nur auf den Messen und nicht in unserem Onlineshop anbieten.

Auf der Classic Computing haben wir das A1-Poster natürlich dabei. Zusätzlich haben wir noch eine A0-Exemplare im Gepäck.

<http://merchandising.apc-tcp.de>
<https://www.amigafuture.de>
<https://www.amigashop.org>
<http://www.apc-tcp.de>

Amiga Future 20 years poster available

That's because Amiga Future magazine is 20 years old this year.

Which was sufficient reason for the guy in our design office to create a magnificent poster to celebrate this 20th year of us printing the Amiga Future magazine.

The poster is A1 size and available in our online shop for 5 euros, plus shipping costs. You can choose to have it delivered either folded or rolled.

Users who have met some of the team at trade fairs will remember that we also have an A0 version of this poster. However, purely for shipping limitations, we can only offer this poster at the fairs and not in our online shop.

<http://merchandising.apc-tcp.de>
<https://www.amigafuture.de>
<https://www.amigashop.org>
<http://www.apc-tcp.de>